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KLASA: 023-01/21-01/02 
URBROJ: 2182-18-01/1-23-12 
Murter, 04. travnja 2023. 
 

Z A P I S N I K 

( I. DIO) 

sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 04. travnja 2023. godine početkom u 

13,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko 

Ježina 

 

Odsutni: Dorjana Juraga, Sandra Bašić, Maja Barešić, Jure Mudronja 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno pet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
 
SAT VIJEČNIKČKIH PITANJA: 
 
Krešimir Mudronja: vezano za ovaj zadnji dopis koji je došao u općinu a tiče se pragova na čitaonici. 
Nije mi jasno da jedna tako opasna a banalna investicija izaziva problem a skandalozan mi je odgovor 
koji je općina sročila da nije u proračunu. Radi se o situaciji koja je opasna po nečiji život, a sam trošak 
i rado su trivijalni. Taj problem prostoji odavana. Ne shvaćam zašto to do sada nije napravljeno. U 
proračunu postoje sredstva za održavanje komunalne infrastrukture, zgrada. Ovdje se radi o banalnoj 
nabavi, bagatelnoj u domeni je načelnika i stječe se dojam da  zbog nekakvih osobnih prijepora i 
animoziteta koja vladaju između ova dva kata i tu čekamo da nekog pogodi. 
 
Melanija T. Rameša: na tu temu nije došla nikakva inicijativa niti dopis niti usmeni razgovor ni bilo 
kalava informacija o tome. Tako da je malo nezgodno kada dobijete dopis u kojem stoji da je to 
upućeno prije nekoliko godina a u vremenskom intervalu nije bilo nikakve informacije o tome onda 
ostanete malo zatečeni.  
 
Krešimir Mudronja: ja moram prihvatiti vaš odgovor takav kakav jeste, jer niti vas mogu prisiliti na neki 
drugi pa stoga to je vaš stav. Međutim, tamo koliko mi je poznato parkiraju najviše djelatnici općine. 



Jeli moguće da nitko od djelatnika nije mogao sugerirati, ja bi rekao da se tu radi po potpunom ne 
interesu, odsutnosti. Zašto je odgovor općine takav kakav je, zašto nije „aha riješiti ćemo „. Kao da se 
traži način da se to ne riješi.  
 
Melanij T. Rameša: prvo se ide vidjeti da li su te stavke proračuna, ti radovi osigurani ili nisu. Ukoliko 
jesu sve je u redu a ukoliko nisu onda se traži neko rješenje. Zašto nitko nije reagirao od onih koji 
ostavljaju aute to ne znam.  
 
Ivana Šimat: ja sam imala pitanje za načelnika ali sada u principu imam jedno jedino pitanje. Zašto 
načelnik nije ovdje, pogotovo na sjednici na kojoj imamo točku dnevnog reda o radu načelnika. On 
mora biti ovdje. Ja želim postavljati pitanja onome kome trebam. Zašto Tonija nema ovdje, gdje je 
načelnik? 
 
Melanija T. Rameša: jeste li ga zvali 
 
Ivana Šimat: naravno da ga nismo zvali kao ni do sada, ali gdje je načelnik. Jel mi imamo izvršnu vlast 
uopće?  Nije ga bilo mjesec dana, nismo imali zamjenika. Nema ni jednog njegovog vijećnika, na što 
ovo sliči.  Ovo je vijeće i pročelnica koja nije dobila ni zamjenika, tko organizira rad, na što ovo sliči.  
 
Melanija T. Rameša: u zakonu piše da općinski načelnik da prisustvuje sjednicama općinskog vijeća 
međutim nema odredbe da mora prisustvovati niti ima ikakvih propisanih sankcija. 
 
Ivama Šimat: tko je izvjestitelj ove točne o radu načelnika?  
 
Melanija T. Rameša: što se tiče izvjestitelja spreman je zaključak koji glasi Zaključak o primanju na 
znanje Izvješća o radu načelnika u prethodnih 6 mjeseci odnosno u drugom dijelu 2022. godine. Sve 
ste materijale dobili u pisanom obliku i putem e-maila te nikakvo glasovanje o toj točci nije predviđeno.  
 
Ivana Šimat: sve je jasno, ali ovo je nepoštivanje biračkog tijela, ako ne nas onda njegovog biračkog 
tijela.  
 
Daniel Ježina: moje pitanje je također bilo za načelnika mogu se samo složiti sa onim što je Ivana rekla.  
 
Ante Turčinov: ja mislim da je ovo preozbiljna situacija ali je nažalost stavljena u kontekst političkog 
cirkusa. Sva opravdanja i činjenica o nedolasku svih vijećnika sa liste gospodina načelnika pa i samog 
načelnika idu u prilog konstatacije činjenice da mi smo od jednog važnog tijela stvorili cirkus.  Od 
prošlog vijeća dogodilo se niz događaja koji su usko vezani za prostor jedinice lokalne samouprave i za 
rad same jedinice lokalne samouprave. Mi imamo niz pitanja na koja ljudi imaj pravo odgovor. Da li to 
nije dovoljno dobar razlog da se o tome u ovom tijelu raspravlja. Ja ne želim podcjenjivati sve ove druge 
točke ni njihove prioritete ali mi kolege vijećnici se ne možemo praviti da se kod nas ništa ne događa 
ili da se nije dogodilo. Mi smo dužni ljudima dati odgovore. I zapamtite, ne pita Ante Turčinov, već ljudi 
koji su ga birali. Stoga smatram da je bez predmetno raspravljati o bilo čemu, dok se ne steknu uvjeti 
da se o tome može na kvalitetan način raspravljati.   
 
Krešimir Mudronja: na posljednjoj sjednici smo konstatirali da je došlo dosta predmeta od strane 
mještana koji zahtijevaju nekakvo odstupanje ali uvažavajući stanje pročelnice bili smo blagonakloni i 
prihvatili smo da to tada ne može biti spremno. Međutim da mi nakon proteka tri mjeseca dobijemo 
jalov dnevni red. Ovdje sam donio dio materijala te je svaka stranica svoj dopis koji je dolazio u 
posljednje vrijeme i ništa od toga nije završilo na dnevnom redu. Pozivali smo vijećnika gospodina 
načelnika do dođu na dogovor za sjednicu, ali nisu došli ni na ovu sjednicu.  S druge strane ne postoji 
od strane načelnika nikakva inicijativa, ne postoje točke, nema rada, znači ja mogu konstatirati postoji 
inertnost i ureda pročelnice i gospodina načelnika a što se tiče vijećnika ne znam jel oni ne žele 



sudjelovati u radu ili ne podržavaju gospodina načelnika. Ako je tako neka dadu ostavke na svoje 
pozicije.  
 
Melanija T. Rameša: ja predlažem da vi kao predsjednik vijeća nazovete načelnika i popričate o tome, 
a što se tiče dnevnog reda, znači sve dopise koji su došli u međuvremenu dok mene nije bilo svi su 
dobili odgovor, a nisu se našli na dnevnom redu iz razloga što njihovi akti nisu spremni. Za što nije kriv 
na moj ured već nepripremljenost dokumentacije sa njihove strane, jer ako nisu spremni imovinsko 
pravni odnosi ne može vijeće ni donijeti odluku.  
 
Krešimir Mudrnja: ja odgovor prihvaćam i neću vas više gnjaviti iz niza razloga. Ja mislim da bi iz niza 
razloga načelnik trebao podnijeti ostavku kao i gospoda vijećnici, jer je očito da ne žele sudjelovati u 
radu vijeća.  
 
Vijećnici su uzeli stanku za dogovor. 
 
Krešimir Mudronja: obzirom da ono što smo konstatirali ja mogu zaključiti uzimamo pauzu i kada se 
stvore uvjeti onda ćemo nastaviti dalje, a o tome će biti svi pravovremeno obaviješteni.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KLASA: 023-01/21-01/02 
URBROJ: 2182-18-01/1-23-12 
Murter, 17. travnja 2023. 

 

Z A P I S N I K 

( II. DIO) 

sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 17. travnja 2023. godine početkom u 

13,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko 

Ježina 

 

Odsutni: Dorjana Juraga, Sandra Bašić, Maja Barešić, Jure Mudronja 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno pet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
 
SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 
 
Daniel Ježina: imam pitanje vezano za zabranu građevinskih radova. Ona je bila u pripremi te je trebalo 
pribaviti mišljenje TZ-a. da li ga imate i da li ga možete pokazati. Postavlja se pitanje zašto to nije bilo 
na vijeću?  
 
Melanija T. Rameša: imamo je, ali ne znam zašto nije bilo na 11. sjednici O.V. dokument je bio spreman 
i mišljenje je sastavni dio te odluke.  
 
Daniel Ježina: ta se odluka mogla donijeti i u 10 ili 11 mjesecu. Ispada da se vi jedini koji ste odgovorni 
ali li je  to mogao netko drugi odraditi umjesto vas.  
 
Melanija T. Rameša: ja smatram da je došlo do zaborava ili previda kako mene nije bilo.  
 
Krešimi Mudronja: tko je do sada bio predlagatelj te odluke? 
 
Melanija  T. Rameša: načelnik.  
 
Krešimir Mudronja: tko bi trebao pokriti te situacije  
 
Melanija T. Rameša: ja ostavim kolegicama koje me mijenjaju.  
 
Krešimir Mudronja: smatram ako je nešto važno da se ne može zaboraviti. Vi ili netko drugi je trebao 
delegirati tko će brinuti o tim stvarima. Osoba koja je bila zadužena ima ime i prezime, nije se ostavilo 
stihiji evo tu je pa će netko  
 



Melanija T. Rameša: nismo imali strogo određenu osobu koja mijenja mene. Pretpostavljam da se iz 
tog razloga greška dogodila. Uskakala nam je kolegica Ivana, službenica Vesna koja ima dug staž u 
općini. 
 
Ivana Šimat: mi nismo ti koji nekome uzima nešto za zlo. Stvar je u tome da ćemo imati svi problem. 
Sutra kada bude nekome pikamer radio oko kuće kome ćemo se mi obratiti. Nije pitanje zle namjere, 
ičije, odnosno naše.  
 
Ante Turčinov: ja bi samo ponovio da su svi preduvjeti bili zadovoljeni da se ta ista odluka donese.  Nije 
se donijela jer je nitko nije predložio. Svi znamo tko je do sada predlagao. Ovakvi propusti trebaju biti 
minorni  da se u prostoru ne bi događale anomalije.  
 
Krešimir Mudronja: javnost zanima da li načelnik dolazi na posao te da li prima plaču? 
 
Melanija T. Rameša: načelnik dolazi na posao. On je dužnosnik te nema obavezu biti čitavo vrijeme na 
poslu. 
 
Krešimir Mudrnja: na sjednice ne dolazi. Nema dinamike ni inicijative te možemo zaključiti da nema ni 
rada. Ovdje imamo neke opće odluke. Jel mi možemo očekivati da i dalje neće biti odluka ni dolazaka 
na vijeće da se dolazi na posao kada se hoće i da se za to uredno prima plaća.  
 
Melanija T. Rameša: po zakonu načelnik prisustvuje sjednicama, a ne mora te nema nikakvih sankcija 
ukoliko ga nema.  
 
Ante Turčinov: tu se radi o nizu stvari koje su srozale kvalitetu rada predstavničkog tijela a i izvršne 
vlasti. Odavno se prešla granica pristoje političke odgovornosti.  Biti ću slobodan da kažem da se ovdje 
radi o političkoj nekorektnosti, prvenstveno prema ljudima koji su ga izabrali. Najveću štetu trpe naši 
građani. Vidjeti ćemo kasnije u koliko točaka je ili predlagatelj ili izvjestitelj.  
 
Marko Ježina: lista za dobro mista se oformila iz dobrih razloga. Nas troje smo tu iz želje da ovo misto 
ide dalje. Uložili smo dosta truda, dosta radimo sastančimo, proučavamo točke te predlažemo naše 
ideje kroz točke dnevnog reda. Posvetili smo svoje vrijeme da saslušamo probleme ljudi. Dosta 
financijskih sredstava smo osigurali što se tiče stipendija. Stvarno smo dali sve od sebe. Međutim, od 
kada smo mi došli na scenu vrši se jedna velika propaganda protiv nas i došli smo u situaciju da se 
mjesto podijelilo. Za sve se optužuje nas. Ja želim reći da je to jedna notorna glupost i laž. Neki ljudi se 
više i ne javljaju po putu. Upravo zbog tih laži. Ja samo želim reći da ću se ja javljati svima i da ćemo mi 
i dalje raditi za dobrobit mista. Očekujemo da će doći načelnik da preuzme odgovornost za svoja djela, 
a također da se izjasne njegovi vijećnici.  
 
Krešimir Mudronja: do sada smo mi donijeli 100-tinjak odluka koje su bile jednoglasne, a sada 
svjedočimo inertnosti, ne događa se ništa i ovo je sada jedna nezavidna situacija.  
 
Ante Turčinov: ja smatram da je da ovu situaciju odgovoran jedino načelnik, ni vijećnici a ni naši 
građani. Jedini on može ovu situaciju riješiti politički a to je neopoziva ostavka.   
Daniel Ježina: ja se slažem. Ja načelnika nisam vidio od kada je izašao iz zatvora. U novinama je 
proglašen za uhljeba godine, optužen je za ne transparentno trošenje novaca. Ja ne znam što bi se 
moralo dogoditi da jedan čovjek koji ima imalo morala i dostojanstva da dade neopozivu ostavku na 
mjesto načelnika.    
 
Krešimir Mudonja: mi smo dali prisegu, očito je da nekome ta prisega ništa ne znači.  
 



Melanija T. Rameša: ja radim po zakonu u kojem su navedeni slučajevi prestanka mandata načelnika a 
do sada ja ispred sebe nisam dobila nikakav dokument o tome, tako da načelnik obnaša svoju dužnost 
do podnošenja pismene ostavke ili ispunjenja ostalih razloga koji su navedeni u zakonu.  
 
Daniel Ježina: ja imam ispred sebe mišljenje TZ-a te su stečeni svi preduvjeti za donošenje odluke.  
 
Ivana Šimat: ja bi samo pitala u vezi onih e-mailova koje smo dobila u protekom periodu. Znači, zadnji 
put smo rekli da su točke bile nepotpune. Da li su ljudi o tome obaviješteni? 
 
Melanija T. Ramešda: da svi su dobili odgovor.  
 
Krešimir Mudronja: zašto nema linka od nastavku sjednice, zašto? 
 
Melanija T. Rameša: od prošlog tjedna je naša stranica modernizirana a administrativna tajnica je bila 
bolesna, ajmo reći zbog tehničkih problema.  
 
Krešimir Mudronja: dajte ime i prezime tko to nije uspio riješiti. 
 
Melanija T. Rameša: prošli tjedan smo imali sastanak sa izrađivačem stranice pa je normalno da u 
početku imate nekih sitnih problema.  
 
Krešimir Mudronja: to se treba napraviti te ispričati ljudima, jer ima ljudi koje zanima naš rad.  
 
Daniel Ježina: treba reći jasno i glasno da to nije slučajno.   
 
Ivana Šimat: jedna stvar može biti slučajna. Ali kada na vijeće ne dođu vijećnici, načelnik, nema linka e 
onda to nije slučajnost.  
 
Ante Turčinov: postavlja se pitanje kako vi kao izvršna vlast funkcionirate?  
 
Melanija T. Rameša: vidjeli ste da se na stranci radi, da nije potpuna sa dokumentima 
 
Ante Turčinov: ja se ne želim raspravljati o tim stvarima, ali podsjetiti ću vas na čitav niz pitanja koja se 
postavljena od stane vijećnika mi smo dobili isti odgovor da vi u operativnom smislu imate problema. 
Stoga se nameće pitanje kako vi funkcionirate? Da je načelnik tu ja bi ga to pitao. Ovako se nameće da 
ćemo morati pitati vaše nadređene. Mi ne možemo zakinuti naše građane ako vi ne funkcionirate.  Za 
to netko treba preuzeti odgovornost. A ne dolazak sigurno ne poduže kvalitetu funkcioniranja a niti 
kvalitetu odgovornosti u dnevnome operativnom smislu.  
 
Krešimir Mudronja: ispada da se sabotira rad i općine i vijeća a onda će se odgovornost prebacivati na 
nas.  
 
Marko Ježina: nije ni u redu prema vama da ste ostavljeni i da samo odgovarate na pitanja, a trebali bi 
drugi.  
 
Krešimir Mudronja: ja bi za kraj htio reći da smo nas pet sa puno elana i pozitivne krenuli u ovu 
avanturu. Mislim da to nije ni laku ni jednostavno. Bili smo spremni i podmetnuti se pa i istrpiti 
određenu štetu, a znate i sami da sam ja istrpio puno štete, a po nekim i policija čačka. S druge strane 
da se suočavamo sa ovakvim smicalicama, shvatljivo mi je da to radi jedna osoba ali da to podržava 
jedan širi krug ljudi ne znam kako bi to konstatirao.  
 
 
 



 
DNEVNI RED:  
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje  Izvješća o radu trgovačkog društva „Murtela“ 

d.o.o. za komunalne djelatnosti kao davatelja javne usluge za izvještajnu 2022. godinu 

3. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 

Murtela d.o.o. za komunalne djelatnosti za 2022. godinu, 

4. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješće o radu načelnika Općine Murter-

Kornati za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine 

5. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 1676 

ZGR i 1677 ZGR K.O. Murter Betina 

6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o partnerstvu i 

suradnji između Grada Vodica i Općina Murter-Kornati, Pirovac, Tisno i Tribunj 

7. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na 

području Općine Murter-Kornati,  

8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Općine Murter-Kornati 

 
Ante Turčinov: ja imam komentar na 2. točku, 3. točku 4. točku, 6. točku i na 8. točku dnevnog 
red, a prigovor je sukladno članku 24. Poslovnika o radu O.V. koji kaže: 
Ako na raspravi nije nazočan ovlašteni izvjestitelj Općinsko vijeće ili radno tijelo može, smatra 
li da je prisutnost izvjestitelja nužna, raspravu o toj temi prekinuti ili odgoditi. 
Stoga smatram da je potrebno da se ista odgodi.  
 
 
 
NAKON IZMJENA DNEVNI RED GLASI: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 1676 

ZGR i 1677 ZGR K.O. Murter Betina 

3. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na 

području Općine Murter-Kornati 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 
 Zapisnik sa 11. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 



2. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 1676 ZGR i 
1677 ZGR K.O. Murter Betina 

 
IZVJESTITELJ: Melanija Turčinov Rameša, Pročelnica JUO Općine Murter-Kornati 
 
 
Prijedlog je podnio Philippe Claude Rene Beurey, Francuska, zastupan po Sandru Markovu, odvjetniku 
u Murteru, dana 17. siječnja 2023. godine. 
Prijedlog se podnosi radi usklađivanja zemljišnoknjižnog stanja sa stvarnim stanjem. 
Stranka je podnijela zahtjev za ukidanjem statusa javnog dobra u općoj uporabi na kat. čest. 1676 ZGR 
i 1677 ZGR K.O. Murter Betina,u naravi kuća u Murteru u ulici Mahredov volat 12, i pripadak kuće u 
Murteru u ulici Mahredov volat 12.   
U zemljišnim knjigama kat. čest. 1676 ZGR (kuća) te kat. čest. 1676 ZGR (kuća i dvor) upisano je: U 
POPISU I JAVNOG DOBRA. 
U posjedovnim listovima: 
- u odnosu na kat. čest. 1676 ZGR (kuća – 96 m2) upis posjeda na Josip Markov, pok. Vjekoslava 
- u odnosu na kat. čest. 1676 ZGR (kuća i dvor – 37 m2) upis posjeda na Markov Šime, p. Jakova, Murter. 
Stranka je vanknjižni vlasnik navedenih nekretnina. 
- nekretninu oznake kat. čest. 1676 ZGR stekla je na temelju Kupoprodajnog ugovora sklopljenim sa 
Josipom Božikovim, sklopljenim dana 18. listopada 2004. godine, a isti je predmetnu nekretninu stekao 
na temelju Ugovora o doživotnom uzdržavanju sklopljenim s Josipom Markovom pok. Vjeke i Bibijanom 
Markov ž. Jose. 
- nekretninu oznake kat. čest. 1677 ZGR stekla je temeljem Ugovora o kupoprodaji nekretnine 
sklopljenog dana 21. listopada 2016. godine s Vilmom Skračić pok. Šime Markova, a istu je navedena 
stekla darovanjem od svog pok. oca Šime Markova. 
 
Stranka zahtjevu prilaže: 
- izvadak iz zemljišne knjige 
- prijepise posjedovnih listova 
- povijesti promjena 
- uvjerenja DGU-a da su građevine evidentirane prije 15.02.1968. 
- obavijest JUO Općine Murter-Kornati o namjeni zemljišta kojom se utvrđuje da se navedene čestice 
nalaze unutar građevinskog područja – pretežno mješovito namjene-izgrađeni dio 
- uvjerenje Upravnog odjela za zaštitu okoliša, prostorno uređenje, gradnju i komunalne poslove ŠKŽ 
da su se navedene čestice na dan 16. listopada 1990.  (na dan stupanja na snagu Zakona o šumama) i 
24. srpnja 1991. (na dan stupanja na snagu Zakona o poljoprivrednom zemljištu) nalazile u 
građevinskom području naselja. 
Da bi se riješili imovinsko pravni odnosi na navedenim  česticama potrebno je ukinuti status javnog 
dobra. Kako navedenu odluku donosi predstavničko tijelo predlaže se Općinskom vijeću donošenje ove 
odluke. 

 
 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 1676 ZGR i 1677 
ZGR K.O. Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 
 
 
 
 
 



3. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 
Općine Murter-Kornati 

 

PREDLAGATELJ AKTA: Krešimir Mudronja, Ivana Šimat, Marko Ježina, Daniel Ježina, Ante Turčinov 

IZVJESTITELJ: Krešimir Mudronja 

Budući  je Vijeće više puta upitalo o neodržavanju izbora za MO Kornati te je isto spomenuto i na 

skupštini Udruge "Kurnatari 06.03.2022. godine, predlaže se donošenje predložene odluke o 

raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području Općine Murter-Kornati. 

 Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća mjesnog odbora na području 
Općine Murter-Kornati sa amandmanom prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 14,50 sati. 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


